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Chorzów, 15.10.2024r. 

 

Protokół nr 2 / 2024 - 2025 
  

ze spotkania Rady Rodziców 

przy Uniwersyteckim I Liceum Ogólnokształcącym 

im. Juliusza Słowackiego w Chorzowie 

 

 

W dniu 15.10.2024r. odbyło się spotkanie Rady Rodziców w składzie 

 

 

1 Marta Chmielewska  2D   Przewodnicząca 

2 Ewa Woźniczka 3D  V-ce Przewodnicząca 

3 Joanna Czaja  2E Sekretarz 

4 Magdalena Łankiewicz 1A Członek 

5 Agnieszka Bąk 1B  Członek 

6 Magdalena Rurańska  1C  Członek 

7 Marzena Bart 1D Członek 

8 Lesław Majętny 2B  Członek 

9 Monika Pojda-Dziekońska  2C  Członek 

10 Ilona Piper  2F Członek 

11 Izabella Hodniczek  3A  Członek 

12 Anna Maria Kuś  3B  Członek 

13 Bożena Borecka  3E  Członek 

14 Agnieszka Kancner - Kowalik 4A  Członek 

15 Joanna Starzyk  4B Członek 

16 Anna Marciniak  4C Członek 

17 Aleksandra Szot  4E  Członek 

   
 

 
 

 
 

18 Dyrektor Przemysław Fabjański   Gość  
19 Artur Forma                  Gość  

 

 

Zebranie prowadziła Przewodnicząca Rady Rodziców p. Marta Chmielewska.  

 

Przedstawiono wykaz wpłat na Radę Rodziców, Sprawozdanie z wykonania planu 

dochodów i wydatków od 1.09.2024r. – 30.09.2024r. z podaniem środków ma dzień 1.09.2024r 

oraz wpływów z tytułu wpłat składek we wrześniu 2024r. Dokonano również paru przesunięć 

w preliminarzu budżetowym.  
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Następnie glos zabrał Dyrektor Przemysław Fabjański, który poinformował o wsparciu 

Chorzowskiego Katolika w związku ze zniszczeniem części szkoły podczas ostatniej ulewy. 

Uczniowie Katolika będą w najbliższym czasie rozprowadzać ciasta w naszej Szkole, a dochód 

przekażą na odbudowę swojej szkoły. 

 

W dalszej części spotkania Rada Rodziców rozpoczęła opiniowania wniosków 

 o dofinansowanie: 

• Prośba Zespołu Przedmiotowego Wychowania Fizycznego o zakup sprzętu sportowego 

(lotki do badmintona, gwizdki sportowe, frisbee, siatki do bramki, piłki do futsalu, 

renowacja stojaków na siatki do badmintona) oraz dofinansowanie projektów i działań, 

które chcą zrealizować dla młodzieży w roku szkolnym 2024/2025 - koszt sprzętu 

sportowego 2177zł, koszt dofinansowania do imprez szkolnych 7000zł - jednomyślnie 

wyrażono zgodę; 

• Prośba Prof. Andrzeja Króla o pokrycie kosztów wyjazdu delegacji Liceum na XXXVII 

Zlot Europejskiej Rodziny  Szkół w kwocie 500zł - jednomyślnie wyrażono zgodę; 

• Prośba Dyrektora Przemysława Fabjańskiego o dofinansowanie w kwocie do 200zł na 

zakup zniczy z okazji Dnia Wszystkich Świętych - jednomyślnie wyrażono zgodę; 

 

Kolejnym tematem,  który został poruszony przez Przewodniczącą było założenie konta 

bankowego Rady Rodziców. Rada jednomyślnie przyjęła ten wniosek oraz wybór banku – 

Santander Bank Polska. W związku z powyższym dokonany odpowiednich zmian 

w Regulaminie Rady Rodziców – zmiany przyjęto jednomyślnie. Drogą Uchwały nr 1 

udzielono pełnomocnictwa Przewodniczej Rady Rodziców oraz Vice Przewodniczej Rady 

Rodziców na otwarcie konta, dokonywania czynności prawnych i faktycznych związanych 

z prowadzeniem konta oraz obsługę rachunku bankowego. Wszyscy członkowie Rady 

Rodziców jednomyślnie przyjęli ww. Uchwałę. 

W kolejnym punkcie przeprowadzono wybory do Komisji Rewizyjnej Rady Rodziców 

w roku szkolnym 2024/2025. Wybory przeprowadziła Przewodnicząca Rady Rodziców. 

Głosowanie było jawne i jednomyślnie wybrano: 

- Agnieszka Bąk 

- Marzena Bart  

- Bożena Borecka 

 

Na koniec w ramach wolnych głosów i wniosków poruszono następujące kwestie: 

• Utworzenie Regulaminu składania wniosków o dofinansowanie - jedna z członkiń Rady 

Rodziców zdeklarowała się przygotować na następne spotkanie projekt regulamin. 

•  Założenie konta e-mail Rady Rodziców 

• Zaopatrzenie Różowych Skrzynek w damskich toaletach  

• Założenie żaluzji w klasie 2B 

 

 

Termin następnego spotkania ustalono na 5.11.2024r. godz. 18.00. 
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